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Americký web vaccinedamage.news přinesl další důkaz toho, co mnozí lidé již dávno ví, nebo alespoň
tuší. Že ona urputná vakcinace proti C19, kterou naprosto psychopaticky prosazují fašistické vlády
bojující proti obyvatelstvu vlastních zemí, společně s uplacenými mainstreamovými médii pod
kontrolou big-pharma korporací, které jim v tom úsilí vydatně napomáhavají svým lhaním a
nechutnou, žaludek obracející propagandou ohledně „očkování“ (čti vraždění pomocí jakoby vakcín,
tedy smrtelné genetické terapie vytvářející z očkovaných GMO zombie na dálkové ovládání) má zcela
jiný význam a smysl, než se obecně tvrdí. Článek od Ethana Huffa volně přeložila Myšpule.

Vaccinedamage.news vypustil další bombu, že v přímém protikladu k tvrzením mainstreamu o
„bezpečnosti a účinnosti vakcín“ je tomu v samé pravdě a v moři lásky úplně přesně naopak, tedy, že
očkovaní lidé, kromě toho, že jsou díky očkování naopak oni sami ve smrtelném nebezpečí, tak že
hlavně jsou obrovskou hrozbou pro veřejné zdraví.

Bývalý viceprezident Evropské poradní skupiny expertů na imunizaci Světové zdravotnické
organizace (WHO) Christian Perronne totiž již oficiálně varoval , že skutečnou hrozbou pro veřejné
zdraví vůbec nejsou neočkovaní lidé, ale naopak jsou to právě ti očkovaní lidé, kteří si v ovčí
poslušnosti vládě důvěřivě nechali aplikovat vakcínu, která ani žádnou vakcínou není.

Perronne, specialista na tropické infekce a patologické stavy a nově se objevující infekční choroby,
říká, že právě očkovaní lidé jsou ti, kteří „by měli být umístěni do karantény“ a „izolováni od
společnosti“, protože to oni jsou těmi, kdo „přelévají“ tuto novou nemoc na ostatní.

„Neočkovaní lidé nejsou vůbec nebezpeční; to naopak očkovaní lidé jsou velmi nebezpeční pro
ostatní,“ řekl Perronne.

„V Izraeli se to nyní naprosto jasně prokázalo – jsem v kontaktu s mnoha lékaři v Izraeli – tam mají
nyní skutečně velké problémy, všechny těžké případy v nemocnicích jsou pouze mezi plně
očkovanými lidmi a také ve Spojeném království máte dnes širší očkovací program a také tam existují
problémy.”

Takové zprávy dokonce „naprosto zpanikařily“ pracovní skupinu pro tuto čínskou virovou plandemii
ve Francii, protože větší veřejné rozšíření této zprávy by mohlo vyvolat skutečné anti-vax
pandemonium mezi běžnou populací.

Izraelský lékař Kobi Haviv dále médiím údajně řekl, že až 95 procent všech skutečně vážně
nemocných pacientů v jeho zemi je plně očkováno a také že téměř žádní neočkovaní lidé ve
skutečnosti neonemocní.

„Plně očkovaní lidé tvoří 85–90 % všech hospitalizací,“ řekl. „Otevíráme stále více pobočekna léčbu
COVID. Účinnost vakcín klesá nebo mizí.“
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Covidové „vakcíny“ jsou totiž genocida
Na začátku plandemie Perronne zpochybnil tehdejší odpor vlády k použití léku proti malárii
hydroxychlorochin pro včasnou léčbu Faučiho chřipky.

 

 

Byl citován Edmundem Fordhamem v diskuzi o historii chlorochinu, který byl po mnoho let používán
při pokusech o kontrolu úplavice. Falešný vládní „doktor“ Tony Fauci dokonce také chválil použití
hydroxychlorochinu a to ještě v roce 2013 k léčbě MERS (Middle East Respiratory Syndrome), což je
typ koronaviru velice podobný té současné čínské Fauciho chřipce.

V okamžiku, kdy plandemie dorazila, tak nějak záhadně zmizela i celá ta zaběhnutá věda oknem.
Najednou byly k dispozici pouze „vakcíny“ a slepá důvěra ve vládu jako v „lékaře“ na tento nově
modifikovaný koronavirus, který je jen o málo víc smrtelný než obyčejné nachlazení nebo chřipka.

Další drogou – lékem v centru zájmu, která byla potlačena establishmentem, je ivermektin. Vzhledem
k tomu, že ivermektin skutečně funguje, tak bylo jeho používání vládou omezeno, což asi sotva
povoluje lékárnám v USA, aby jej vydávaly třeba z jiných důvodů – těch schválených FDA.

„Není trochu smutné, že musíme získat pravdu o tomto jakoby „očkování“ z cizích zemí, protože naše
vlastní vláda a média nám neustále a vytrvale lžou?“ napsal jeden komentující na webu America’s
Frontline Doctors (AFLDS) o tom, jak trvalo Perronne, Francouz, aby řekl to, co miliony amerických
lékařů odmítají říct.

„Proč jsou tak zaujatí tím, že nás všechny chtějí očkovat, že by nás kvůli tomu upláceli, šikanovali,
nutili a lhali, aby nás k tomu přiměli? Něco tady dost smrdí a raději bych skutečně riskla, že virus
přežiju, než se nechat „očkovat“ tím svinstvem. Moje šance na přežití jsou totiž přes 90 %.“

Jiný komentátor zase doporučil použití ivermektinu spolu s vitamínem D jako velice účinnou profylaxi
– i když získání ivermektinu může vyžadovat trochu víc otravování praktického lékaře.

„Začněte užívat ivermectin okamžitě, když se u vás objeví příznaky (horečka atd.),“ napsal tento
člověk. „Vaše šance na přežití se blíží 100%. Dostal jsem 100 12mg ivermectinu z Indie za 170 $,
včetně dopravy. Doporučená dávka je 24 mg po dobu 5 dnů nebo dříve, pokud horečka ustoupí, takže
moje náklady na dosažení 100 % jsou 17 $. A ta největší krása na tom všem je: že ŽÁDNÝ z těchto 17
dolarů (ani jeden jediný) nepůjde společnosti Pfizer.“

Další poukázal na to, že tím skutečným důvodem, proč vlády vůbec nechtějí, aby někdo dostal účinný
ivermektin, je to, že vlády ve skutečnosti chtějí lidi mrtvé, ne vyléčené. Tak na to prosím myslete, až
naše vláda opět začne se svojí vražednou propagandou očkování tím svinstvem od Pfitzeru s
nacistickými kořeny a minulostí. To poslední na čem naší vládě záleží je totiž váš život, nebo zdraví.
A pevně doufám (ačkoliv o tom pochybuji) že si tento článek přečte nějaký z těch presstitutů ze
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Seznamu, iDnesu a novINek.cz, který se za trochu krvavých dolarů sníží k tomu, vmanipulovat
propagandou do sebevraždy příslušníky a hlavně děti, vlastního národa. A aby měli neustále na
paměti, že vše, dokonce i současný fašismus, jednou skončí. A že lidé na jejich postoj a „práci“ nikdy
nezapomenou, obzvláště ne ti, kteří kvůli ní o kohokoliv přišli, tak jako já. Mělo by jim být stydno za
to, k čemu se takto propůjčili.
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